
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2010-11-23, § 8 

 

 Tid Tisdagen den 23 november 2010 kl 16.30 –16.50  
   

 Plats Drätselnämndens sessionssal, Stadshuset 
   

 Justerat 30 november 2010 

 
 

 

 

Madeleine Sjöstedt   Martin Michel 

  

Närvarande  
 

Ledamöter 

 Madeleine Sjöstedt ordföranden 

Martin Michel (MP), vice ordföranden 

 

Ingvar Snees (M) 

Lennart Jansson (M) 

Luke Cook (M)  

Camilla Lindberg (M)   §§ 9-12 

Bengt Sandberg (S) 

Rana Carlstedt (S) 

Karin Falk (S) 

Sune Gidgård (S) 

 
Ersättare 

 Victor Wennerholm (M)   Tjänstgör 

Carina Klevenvall (M)   Tjänstgör §§ 1-8 

Sten-Åke Larsson (M) 

Kristofer von Beetzen (M) 

Daniel Forslund (FP)   Tjänstgör 

Lars Wyke (KD) 

Nicklas Nilsson (S) 

Gunnel Färm (S) 

Ulf Holmlund (S) 

Yildiz Kafkas (MP) 

Maj-Len Eklund (V)   Tjänstgör 

 

 Förhinder har anmälts av följande ledamöter Yvonne Fernell-Ingelström (M), Per 

Altenberg (FP) och Mattias Ericson (V) samt av ersättarna Mikael Eriksson (M) och 

Helene Lilja (S). 

 

Tjänstemän 

 Tf förvaltningschef Thomas Perslund och nämndsekreterarna Eva Olofsson och Ingrid 

Mårtenson. Tjänstemän från kontoret Andreas Jaeger, Anita Granlund, Karl Frisell, 

Tommy Waldnert, Gunnar Kempe, Martin Lundberg och praktikanten Linnéa 

Lundquist. Personalföreträdarna Lillemor Öhman och Rolf Bodin närvarade §§1-12 

 



  

 
 § 8 

Avsiktsförklaring för köp av bostadsrätt i fastigheten Sänket 1, 
Södermalm, som anpassning till förskola 
5.3.1-542/2010 

 
Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden godkänner avsiktsförklaringen mellan Byggnads AB Abacus 

 och fastighetsnämnden att köpa en bostadsrätt som skall användas för förskola i 

 fastigheten Sänket 1 

 
Ärendets handling 

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande från den 1 november 2010.  

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Madeleine Sjöstedt (FP) finner att nämnden beslutar enligt 

fastighetskontorets förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Bengt Sandberg m.fl. (S) och Maj-Len Eklund (V) enligt 

följande:  
 

 Det är absurt att staden för sin lokalförsörjning är hänvisad till att inköpa 

 bostadsrätter. Det är en direkt konsekvens av att borgerligheten genomdriver en 

 hårdhänt segregering av Stockholms innerstad genom att, för det första sälja ut 

 alla hyresrätter, och, för det andra, enbart skapa förutsättningar för nyproduktion 

 av bostadsrätter. 

 

 Med en annan politik skulle verkligheten se annorlunda ut. Givet 

 förutsättningarna ser vi ingen annan möjlighet än att Sveriges största kommun 

 ska ägna sig åt att köpa in enskilda bostadsrätter och därmed bli en aktör på 

 Stockholms överhettade bostadsmarknad. 
 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


